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Uit de kerkenraad van 21 september 2023 

De voorzitter opent met gebed en heet in het bijzonder Sara Dondorp en Martin van Wijngaarden 

welkom, die voor het eerst de vergadering bijwonen. 

Henk Valstar heeft de classis bericht dat de werkplannen van onze nieuwe predikanten (nodig voor de 

approbaties) in de loop van het najaar zullen volgen. Het moderamen van de classis is daarmee akkoord 

gegaan. De werkplannen zullen eerst in het team van predikanten en kerkelijk werkers voorbereid 

worden. Dit in verband met afspraken rond eventuele specialisatie.  

Johan meldt dat er een jaargesprek heeft plaatsgevonden met Sandra den Hollander. Dit gesprek is in 

uitstekende sfeer verlopen. Het verslag van dit gesprek is vertrouwelijk. Wel zijn er enkele punten 

afgesproken om aan de kerkenraad voor te leggen: De rol van de kerkenraad in de opstelling van een 

werkplan voor de predikanten en de kerkelijk werkers en de wens van Sandra om vaker voor te gaan.  

Op de locaties zijn inmiddels de uitkomsten van de interviews besproken die uiteindelijk zullen bijdra-

gen aan de formulering van de visie voor Zuidwest. Wietske pleit ervoor om Ria Keijzer te betrekken 

bij de invulling van het vervolg. Ook doet zij de suggestie om een nieuwe werkgroep Visie in te stellen.  

In de Shalom worden diensten gepland met thema’s die uit de interviews naar voren zijn gekomen. Dit 

staat los van het verdere vervolg van het visietraject. 

Wat betreft de kostersvacature in de Abdijkerk: Er zijn twee goede kandidaten die beiden snel beschik-

baar zijn. Eind september wordt na overleg met de locatiecommissie en de hulpkosters een keuze ge-

maakt. 

Er komt een nieuwe pionier voor LichtDelen: Rosalie Prinsen. Zij studeert in oktober af en is per 1 

december of 1 januari beschikbaar. De kerkenraad is erg blij met dit bericht. 

Er is inmiddels een notitie gestuurd naar de AK leden ter bespreking van de financiële architectuur in 

de volgende AK vergadering. Het is de bedoeling om dan afrondende besluiten te nemen. 

In de afgelopen moderamenvergadering zijn de jaarstukken 2022 van de PGG besproken. De belang-

rijkste conclusie is, zoals al vaker vastgesteld is, dat de centrale kosten niet transparant genoeg zijn. 

Henk zal de Algemene Kerkenraad berichten dat we aandringen op een uitgebreide analyse van die 

kosten door het College van Kerkrentmeesters.  

Henk zal de Algemene Kerkenraad ook vragen om voor vaststelling van de begroting en de jaarstukken 

van de PGG, meer tijd te reserveren, zodat ook de wijkkerkenraden de gelegenheid hebben deze stuk-

ken te bespreken en eventueel van commentaar te voorzien. 

Zowel Sara Dondorp als Martin van Wijngaarden geven aan de intredediensten als een warm welkom 

ervaren te hebben. Zij zijn enthousiast aan de slag gegaan. 

Het was de laatste vergadering van Wietske (15 oktober is haar afscheidsdienst). Johan dankt haar 

voor alle inzet in de afgelopen negen jaar. Hij memoreert haar altijd wezenlijke bijdragen aan onze 

discussies. Hij wenst haar alle succes, nu zij als zij-instromer in het basisonderwijs gaat werken. Wietske 

dankt iedereen en sluit af met een “vaarwel en het ga jullie goed”. 

Henk Valstar 


